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KISKUNH ALAS A város az or
szág legzöldebb települései 
közé tartozik, rengeteg fás li
get és park színesíti. Ezt tud
ják a halasiak is, akik szerint 
van elég zöldfelület a város
ban, de szerintük azoknak 
az állapotán javítani kellene, 
többek között ez derült ki ab
ból a felmérésből, amelyet az 
Élhető Kiskunhalas projekt 
keretében végzett a lakos
ság körében az önkormány
zat tavaly ősszel, és amely
nek eredményét a Közössé
gek Házában tartott lakossá
gi fórumon ismertette Kuris 
István László alpolgármester.

A város honlapján jelent 
meg a felhívás és a kérdőív, 
amit közel háromszázan töl
töttek ki, és amit kiegészí
tettek azok a vélemények, 
amelyeket a körzetek önkor
mányzati képviselői szemé
lyes találkozások során gyűj
töttek össze a piaci napokon, 
a vásárban és a saját körze
teikben a mintegy ötezer sze
mélyes találkozás során.

- Kiderült az is, hogy a ha
lasiak az intézményi és ke
reskedelmi ellátottságot 
megfelelőnek tartják a város
ban, a helyi közösségi köz
lekedés körülményein azon
ban javítanának, szerintük 
nagyobb figyelmet kellene 
rá fordítania a város vezető
inek - ismertette a felmérés 
részleteit az alpolgármester, 
aki elmondta, hogy a lakos
sági észrevételeket folyama
tosan értékelik, és a külön
böző városfejlesztési progra
mok során a készülő tervek
be beépítik.

- Az Élhető Kiskunhalas 
projekt volumenében megha

Az Élhető KiskunhaIas című projekt terveit lakossági fórumon mutatták be A szerző felvétele

ladja a Csipke városközpont 
megújítása nevű projektet, 
ami 881 millió forint pályá
zati forrásból valósult meg, 
és a városházát, valamint a 
szűkebben vett belváros fel
újítását jelentette, és 2014- 
ben zárult - mondta Fülöp 
Róbert polgármester. Em
lékeztetett, hogy azóta egy 
energetikai felújítást valósí
tottak meg a városházán, de 
nagyobb léptékű beruházás 
ezen a területen nem volt. - 
Éppen ezért a 2021-2027 kö
zött futó hétéves európai uni

ós fejlesztési ciklusban ad
tunk be egy olyan projekt
javaslatot, amely a belvárosi 
területek rekonstrukcióját, 
újratervezését célozta meg, 
erre helyeztük a legnagyobb 
hangsúlyt a források elosz
tásánál, összesen 1 milliárd 
248 millió forintot nyert a vá
ros - tette hozzá. A támoga
tási szerződést már megkö
tötték, a támogatás összege 
megérkezett az önkormány
zat számlájára, amely fel
használható módon a város 
rendelkezésére is áll.

- A mostani fejlesztés gya
korlatilag a vasútállomás
tól a Kertvárosig a belváro
si tengelyt érinti végig. Az el
múlt fejlesztési ciklusok ta
pasztalatai azt mutatják, ha 
egy ilyen pályázatban bele
kezd egy önkormányzat, ak
kor érdemes gyorsan halad
ni a folyamatokkal, mert mi
nél tovább húzunk el egy fej
lesztést, annál kevesebb reál- 
beruházást tudunk végrehaj
tani, mert a végén nemcsak 
a mostani háborús infláció 
okozta jelentős áremelkedés 
befolyásolja a beruházást, ha
nem a folyamatos áremelke
dés, ami az elnyert fix összeg 
miatt beruházási reálcsökke
nést eredményezhet - hang
súlyozta Fülöp Róbert.

A városvezető kitért arra is, 
hogy ezért a kivitelezés idő
szakát szeretnénk a lehető 
legrövidebb időre venni, a ter
vezést hamarosan lezárják, 
majd a kivitelezési munkákra 
a közbeszerzést mihamarabb 
kiírják, és szeretnék mielőbb 
elindítani a konkrét kivitele
zési munkálatokat, akár még 
az idén, és legkésőbb jövőre 
befejezni és lezárni a projek
tet - mondta a polgármester.

Lakossági fórumon ismer
tették a város vezetői a több 
mint egymilliárd forintból 
megvalósuló Élhető Kiskun
halas projekt terveit, amely 
keretében a vasútállomás
tól egészen a Kertvárosig 
több helyszínen is megújul 
a belváros. A beruházás ke
retében parkokat, sétányo
kat, játszótereket, új parko
lókat építenek, és még több 
fát ültetnek.

Sok utca érintett a fejlesztésben
A beruházás részleteiről Tóth 
Péter városi főépítész beszélt 
a lakossági fórumon, kivetítőn 
mutatva be az érintett város
részekben megvalósuló terve
ket. E szerint a Kuruc vitézek 
téri sétány, az itt lévő parkoló, 
a Bocskai udvar, a tízemeletes 
lakótömb melletti kutyafutta- 
tó, a Bem utcai sétány, a Ber
csényi udvar, a Thorma tér, a 
Gimnázium utca, a Bethlen Gá
bor tér, a könyvtár melletti Szö
vetség tér, a Dr. Nagy Mór utcai 
parkoló, a Dob utca, az Erzsé

bet királyné tér és a Karacs Te
réz utca környezete újul majd 
meg. A legtöbb helyen új jár
dák, sétányok, parkolók és ját
szóterek épülnek, valamint 
megújulnak a zöldfelületek is. 
A fórumon lehetőség volt hoz
zászólni az elhangzott tervek
hez, javaslatokat tenni, a leg
többen a zöldövezetek és a fák 
védelme mellett szólaltak fel, 
valamint a közösségi közle
kedés és a forgalomszabályo
zás témakörében mondták el 
véleményüket.

Élhetőbbé tennék a 
várost a programmal
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